

Tarikh Cetakan : 14-03-2022 11:15:31

Sesi : SEM I 2021/2022

FSI35303 - TEKNOLOGI MINUMAN

Bil. Calon	97
Bil. Responden	85
Peratus Responden	87.63%

PURATA	4.59
	91.8 %

BAHAGIAN C												
SOALAN	1 . Hasil pembelajaran kursus diterangkan dengan jelas pada awal semester.	2 . Hasil pembelajaran bagi setiap topik diterangkan secara jelas di awal aktiviti pembelajaran.	3 . Kandungan kursus bertepatan dengan hasil pembelajaran kursus.	4 . Aktiviti pembelajaran bertepatan dengan hasil pembelajaran kursus.	5 . Kursus ini mempunyai aktiviti pembelajaran yang berorientasikan komuniti.	6 . Bahan rujukan berkaitan kursus adalah mencukupi.	7 . Pentaksiran kursus bersesuaian dengan hasil pembelajaran.	8 . Pentaksiran kursus bersesuaian dengan aktiviti pembelajaran.	9 . Kursus ini mempersiapkan diri saya untuk bersaing pada masa hadapan.	10 . Kursus ini mempunyai input daripada pelbagai disiplin ilmu.		
PURATA	3.55	4.7	4.75	4.6	4.72	4.69	4.74	4.72	4.7	4.76		
MOD	5	5	5	5	5	5	5	5	5	5		
PURATA BAHAGIAN C	4.59											

BAHAGIAN D												
SOALAN	1 . Pensyarah berpengetahuan dalam bidang pengajaran.	2 . Pensyarah membuat persediaan sebeum pengajaran.	3 . Pensyarah menyampaikan pengajaran dengan jelas.	4 . Pensyarah menggunakan pelbagai kaedah pengajaran.	5 . Pensyarah menggunakan pendekatan pembelajaran yang berfokuskan pelajar.	6 . Proses pengajaran dan pembelajaran bersifat interaktif.	7 . Pensyarah memberi maklum balas terhadap aktiviti pembelajaran.	8 . Pelajar berpeluang memberi maklum balas terhadap aktiviti pembelajaran.	9 . Pensyarah menggunakan penyampaian yang berasaskan teknologi IR4.0 (Kahoot, Kelip, Virtual Reality, Artificial Intelligence dan lain-lain).	10 . Pensyarah mengadakan kelas mengikut waktu yang ditetapkan di dalam jadual.		
PURATA	3.55	4.7	4.75	4.6	4.72	4.69	4.74	4.72	4.7	4.76		
MOD	5	5	5	5	5	5	5	5	5	5		
PURATA BAHAGIAN D	4.59											

**KOMEN ATAU CADANGAN**

SOALAN	1 . Jlka anda mempunyai sebarang cadangan, sila nyatakan di dalam ruangan yang disediakan.
KOMEN ATAU CADANGAN	
SEMUA OKAY, CUMA MUNGKIN BOLEH TAMBAH BAIK PADA LECTURE NOTE UNTUK LEBIH MENARIK SEPERTI PETA MINDA ATAU SEBAGAINYA.	

OVERALL IS GOOD

TIADA

SANGAT MENARIK CARA DR MENGAJAR KAMI. TERIMA KASIH BANYAK DR. DR JUGA BANYAK MASUK MENGENAI ISU SEMASA BERKAITAN BEVERAGES DAN DAPAT MEMBUKA MINDA KAMI.

MUDAH DIFAHAMI

I WILL BE MORE APPRECIATE IF THE ARTICLES ARE JUST FOR ADDITIONAL READINGS

TIADA KOMEN

TIADA

COURSE YANG MENARIK DAN TIDAK BOSAN UNTUK MEMPELAJARINYA

BAIK

TERIMA KASIH DR KERANA SELALU MEMBANTU KAMI DALAM MENYIAPKAN TUGASAN. UNTUK BAHAN PENGAJARAN, SAYA HARAP DR BOLEH SHARE LECTURE NOTE AWAL SEBELUM KELAS BAGI MEMUDAHKAN KAMI UNTUK MENULIS NOTA DIDALAM WAKTU PEMBELAJARAN. ARTIKAL YANG PANJANG MENYEBABKAN KAMI HILANG MINAT UNTUK MEMBACA TAMBAHAN PULA DENGAN NOTA DIDALAM BUKU. YANG LAIN PERFECT DR. TQ DR

TERIMA KASIH DR FAHMI. PEMBELAJARAN DENGAN DR SERONOKK SANGAT. MASA PRESENTATION PRODCUT KAMI HARITU, TERIMA KASIH DR CAKAP PRODUK KAMI SEDAP, TERIMA KASIH SEBAB BAGI KATA-KATA YANG POSITIF MASA PRESENTATION TU DR. SEBAB SAYA RASA DOWN MASA TU SEBAB SAYA RASA PRODUCT KAMI TAK JADI PUN. RASA HURU HARA SANGAT MASA TU. TAPI BILA SAYA TENGOK DR SENYUM MAKAN PRODUK KAMI, SAYA RASA LEGA SANGAT. SEBAB KAMI DAH TRY BANYAK KALI UNTUK BUAT PRODUK TU AT LEAST ADA TEXTURE TAPI ASYIK TAK JADI. SAMPAI TEAMMATE SAYA SEMUA DAH TAK ADA SEMANGAT NAK BUAT PRODUK TU LAGI DAH. JADI TERIMA KASIH DR. - CARA

PENSYARAH SANGAT BERPENGALAMAN DAN HANDAL MENYAMPAIKAN INPUT KURSUS . TEKNIK PENGAJARAN SANGAT PADAT NAMUN INTERAKTIF . TUGASAN DAN

PRAKTIKAL DI MAKMAL JUGA SANGAT MENARIK DAN MEMBANTU PEMAHAMAN TERHADAP KURSUS INI .

DR. SANGAT TERBAIK DALAM MENYAMPAIKAN ILMU. NOTA DR. SANGAT MENARIK TAPI SAYA MINTA MAAF KERANA SANGAT LEMAH SUBJEK YANG MEMERLUKAN PENGIRAAN. SAYA LEBIH SUKA SUBJEK SEBEGINI SECARA BERSEMUKA, TAPI KEKANGAN YANG KITA HADAPI MEMANG TIDAK DAPAT DIELAKKAN. TAPI DR. SELALU AVAILABLE UNTUK KAMI RUJUK SECARA PERSONAL. TERIMAKASIH DR. SAYA DOAKAN DR. DAN KELUARGA DALAM KESIHATAN YANG BAIK DAN SENTIASA DALAM LINDUNGANNYA. MINTA HALAL UNTUK SEGALA ILMU YE.

TERIMA KASIH ATAS SEGALA ILMU YANG DICURAHKAN

FOR GROUP ASSIGNMENT, I PREFER STUDENTS CAN CHOOSE THEIR OWN GROUP MEMBERS SINCE WE ALREADY IN 3RD YEAR. IT IS TO AVOID FROM GETTING SLACK OFF AND SLEEPING PARTNERS. IF WE CAN CHOOSE OUR OWN MEMBERS, WE ALREADY KNOW HOW THEIR WORKS AND UNDERSTAND EACH OTHERS. I HOPE FOR BETTER IN FUTURE. THANK YOU 😊

TIADA